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اعزام ۳ جودوکار نابینا و کم بینا به مسابقات 
گرندپری باکو

۳ جودوکار نابینا و کم بینا برای ش�رکت در مسابقات گرند پری اردیبهشت عازم 
باکو می شوند.

فرهاد معابی اظهار کرد: مسابقات گرندپری باکو مهم ترین تورنمنت برای کلاس بندی بین 
المللی، کسب سهمیه و افزایش رنکینگ جودوکاران نابینا و کم بینا است که اواخر اردیبهشت 
در باکو برگزار می شود. وی گفت: برای شرکت در این تورنمنت جودوکاران از یکم اردیبهشت 
به اردوی آمادگی دعوت ش��دند که این اردو تا ۱۳ اردیبهش��ت در س��الن جودو آزادی ادامه 
خواه��د داش��ت. مربی تیم ملی ج��ودو نابینایان و کم بینایان از وحید ن��وری در وزن منهای 
۹۰ کیلوگ��رم، محمدرضا خیرالله زاده مثبت ۱۰۰ کیلوگرم و علیرضا خجس��ته ۶۶ کیلوگرم 
به عنوان نفرات دعوت ش��ده به اردو نام برد و اف��زود: وحید نوری و خیرالله زاده برای کلاس 
بندی بین المللی و حفظ رنکنیگ و علیرضا خجسته برای کسب سهمیه پارالمپیک توکیو در 
گرندپری باکو ش��رکت خواهند کرد. معابی در ارزیابی از وضعیت این ۳ جودوکار خاطرنشان 

کرد: هر سه جودوکار در شرایط آمادگی خوبی بسر می برند و مشکل خاصی وجود ندارد.
وی در پای��ان همچنین پیرامون این پرس��ش که آیا در مس��ابقات گرندپ��ری انگلیس نیز 
جودوکاران شرکت خواهند کرد یا خیر؟ اظهار کرد: شرکت در این تورنمنت بستگی به نتایج 
و عملکرد جودوکاران در باکو دارد، اگر در این مس��ابقات ورزش��کاران بتوانند به اهداف پیش 

بینی شده ما دست پیدا کنند، دیگر ضرورتی برای اعزام جودوکاران به انگلیس نیست.

احتمال اضافه شدن کلمه"با هم" به شعار بازی های المپیک
قرار است شعار بازی های المپیک تغییر کند و کلمه "با هم" به آن اضافه شود.

هیات اجرایی کمیته بین المللی المپیک جلسه ای را برگزار کرد. در این جلسه هیات اجرایی 
تصویب کرد تغییری را در شعار بازی های المپیک ایجاد کند. قرار است از اعضای کمیته بین المللی 
المپیک نیز نظر خواهی شود و در جلسه ای که 2۰ و 2۱ جولای )2۹ و ۳۰ تیر ماه(  برگزار شود، 
این تغییر به تصویب نهایی برسد. شعار المپیک، "سریع تر، بالاتر و قوی تر" است که توماس باخ 

رییس IOC پیشنهاد داده است کلمه "با هم" نیز به این شعار اضافه شود.
شعار پیشنهادی IOC این است: "سریع تر ، بالاتر، قوی تر- باهم" 

باخ در  مورد اضافه شدن این کلمه به شعار بازی ها گفت: در شرایط بحرانی شیوع ویروس 
کرونا ما باید با هم باشیم و به همبستگی نیاز داریم از این رو کلمه " با هم" را انتخاب کردم 

و پیام های حمایتی هم  در این مورد دریافت کردم.

کرونا کمپ اصلی اورست را هم قرنطینه کرد
ابتلای یکی از کوهنوردان به کرونا سبب شد کمپ اصلی اورست قرنطینه شود.

دول��ت نپال ۳۳8 مجوز صعود به اورس��ت را در دوران کرونا درحال��ی صادر کرده که همه 
کوهن��وردان قب��ل از ورود به نپال باید تس��ت PCR منف��ی را ارائه می کردن��د اما چند روز 
گذش��ته یکی از کوهنوردان با علائم ادِِم ریوی )HAPE( با بالگرد به کاتماندو منتقل ش��د و 
در بیمارستان مشخص شد که او مبتلا به کرونا شده است. به دلیل اینکه برخی از علائم ادم 
ریوی مانند کرونا اس��ت تش��خیص این دو از هم س��خت خواهد بود. سرفه، تنگی نفس، درد 

قفسه سینه و کاهش اشتها از جمله مشکلاتی است که به سبب ادم ریوی ایجاد می شود.
با توجه به اینکه یکی از کوهنوردان به کرونا مبتلا ش��ده اس��ت فعلا کوهنوردان در کمپ 

اصلی قرنطینه هستند و باید برای ادامه کار منتظر مجوز دولت نپال باشند.

ملی پوش والیبال از اردوی تیم ملی خارج شد
مه�ران فیض امام دوست، برای پیگیری درم�ان مصدومیت پیشین خود از اردوی 

تیم ملی والیبال مردان ایران خارج شد.
به گفته سیامک افروزی پزشک و تراپیست تیم ملی، امام دوست در ابتدای ورود به نخستین اردو اعلام 
کرد که از ناحیه ساق پا احساس درد می کند. ما همان زمان از او سی تی اسکن گرفتیم و متوجه شدیم 
که درد او به خاطر شکستگی استرسی در ناحیه ساق پاست که تقریباً شدید هم هست و از گذشته به جا 
مانده است. به همین دلیل با پزشک متخصص مشورت کردیم و نهایتاً نتیجه این شد که امام دوست را 

برای پیگیری درمان و اخذ مشاوره های جراحی به پزشک متخصص معرفی کنیم.

کارشناس فوتبال کش�ورمان، گفت: استقلال 
در ح�ال حاض�ر مجموع�ه ای متحدو منس�جم 
اس�ت. باید اتفاقات دیدار با الدحیل را فراموش 
کرده و برای ادامه مس�یر موفقیت تیم شروعی 

دوباره داشت.
س��تار همدانی تصریح کرد: یکی از اتفافات خوبی 
که این روزها در مجموعه باشگاه و تیم استقلال می 
توان دید همبس��تگی، اتحاد و یک دل بودن اس��ت 
که این مس��اله در سال های گذش��ته دیده نمی شد. 
اس��تقلال امروز یک تیم منسجم و متحد است و بعد 
از تغییراتی که در کادر فنی به وجود آمد شاهد بودیم 
شوک مثبتی بر پیکر تیم وارد شد که اثرات آن را در 

لیگ قهرمانان آسیا قابل مشاهده است.
بازیکن اس��بق استقلال ادامه داد: وحدتی که امروز 
در می��ان بازیکنان و کادر فنی اس��ت عامل موفقیت 
این تیم خواهد بود. امروز شاهد هستیم فرامین کادر 
فن��ی در زمین به خوبی اجرا می ش��ود و باید اذعان 
داشت استقلال شروعی خیره کننده در این رقابت ها 
داشت. استقلال در بازی اول ۵ بر 2 الاهلی عربستان 
را شکست داد و در بازی دوم ۳ بر صفر از سد الشرطه 
عراق گذشت. در بازی برابر الدحیل بازی به نوعی گره 
خورد و فرصت های خوبی را از دس��ت دادیم و گرنه 
نتیجه این بازی می توانست به سود استقلال باشد و 

شاید مساوی بهترین و عادلانه ترین نتیجه بود.
همدانی یادآور ش��د: وقتی در یک بازی ۷ گل رد و 

بدل می ش��ود یعنی فوتبال خوب و تماشاگرپسندی 
را ش��اهد بودیم. فوتبال همین اس��ت و این اتفاقات 
است که باعث زیبایی این ورزش می شود. ضمن آن 
که باید گفت تیم های حاش��یه خلیج فارس از جمله 
الدحیل س��رمایه گذاری بسیاری روی فوتبال داشته 
اند و از بازیکنانی بهره می برند که بین المللی بوده و 

می توانند در تیم های بزرگ دنیا هم بازی کنند.

کارش��ناس فوتبال کشورمان در پاس��خ به سووال 
خبرنگار ایرنا در خصوص این که چرا سیستم دفاعی 
اس��تقلال در این بازی ها ترمیم نش��ده است ، گفت: 
فوتبال مثل س��اختمان سازی اس��ت. زمانی که می 
خواهیم یک س��اختمان را بس��ازیم نی��از به ادوات و 
لوازم خاص اس��ت و چند سال طول می کشد تا این 
سازه آماده استفاده شود، در فوتبال هم همین شرایط 

اس��ت. باید برای موفقیت به تیم ثبات و زمان داد تا 
همه مجموعه ش��ناخت خوبی از هم داشته باشند و 
با خصوصیات یکدیگر آش��نا ش��وند. البته قبول دارم 
که س��اختار دفاعی اس��تقلال ایرادهای��ی دارد و این 
نش��ان می دهد که حریفان آنالیز خوبی از اس��تقلال 
و خط دفاعی ما داش��ته اند که باید در این خصوص 

تمهیداتی لحاظ شود.
وی یادآور شد: در بازی دیشب الدحیل با شناخت 
خوبی که از ما داش��ت س��عی می کرد به دفاع عرض 
بده��د و از فضاهای موجود بهره ببرد. البته یارگیری 
سختگیرانه در دفاع ندیدیم و همین مساله باعث شد 
ت��ا ۳ گل مش��ابه بخوریم و بازیی که می توانس��تیم 

ببریم را با باخت عوض کنیم.
همدانی تاکی��د کرد: نباید به تیم س��خت گرفت، 
فرهاد مجیدی و فراز کمالوند خوب می دانند چگونه 
بازیکن��ان را از این ش��رایط خارج کنند ضمن آن که 
بدنس��ازی بازیکنان و نحوه دوی��دن آن ها در زمین 
نش��ان می دهد از توان بالایی برخوردار هس��تند که 

این مسایل ما را امیدوار می کند.
بازیکن اس��بق استقلال در مورد س��ایر نمایندگان 
ایران در لیگ قهرمانان آسیا گفت: پرسپولیس، فولاد 
و تراکتور خوب عمل کردند باید گفت این روزها حال 
فوتبال ما خوب اس��ت. امیدوارم در دور برگشت هم 
ش��اهد همین روند باش��یم و تیم های ایرانی بتوانند 

نتایج قابل قبولی را کسب کنند.

سرمربی تیم فوتسال مس رفسنجان با اشاره 
به شرایطی که در لی�گ برتر رقم خورده است، 
گفت: می توانستیم انصراف دهیم و هفته پایانی 

بازی نکنیم.
در هفت��ه پایانی دور مقدماتی رقابت های لیگ برتر 
فوتس��ال زن��ان، تیم مس رفس��نجان در حالی مقابل 
تی��م هیئت فوتبال اصفهان قرار خواهد گرفت که این 
تی��م از صعود به مرحله نهای��ی رقابت ها بازماند. مس 
رفسنجان قهرمان فصل گذشته رقابت ها بود و عاطفه 
رضای��ی به عنوان هفتمین مربی برت��ر جهان در رده 

باشگاهی قرار گرفت.
عاطف��ه رضایی س��رمربی تیم فوتس��ال زنان مس 
رفسنجان درباره عدم صعود این تیم به مرحله نهایی 
گف��ت: در هفته پایانی با تی��م هیئت فوتبال اصفهان 
در رفس��نجان بازی داری��م. ما می توانس��تیم در این 
بازی مانند س��ایر تیم ها انصراف دهیم چرا که تکلیف 
تیم های صعود کننده به مرحله نهایی مش��خص شده 
است اما خواس��تیم که بازی پایانی را انجام دهیم. به 
دلی��ل یک امتیاز از صعود به مرحله نهایی باز ماندیم. 

درگروه سختی قرار داشتیم.
وی در ادامه تاکید کرد: امس��ال با توجه به شرایط 
کرونای��ی کش��ور رقابت ها در دو گروه انجام ش��د. به 
همی��ن دلیل ما ۵ ب��ازی در مرحله رفت و ۵ بازی در 
مرحله برگش��ت انجام دادیم و ب��ه همین دلیل عیار 
تیم ها به خوبی س��نجیده نشد. تیم مس رفسنجان با 

۳ باخت حذف شد.
رضای��ی تاکید کرد: با توجه ب��ه اینکه مدافع عنوان 
قهرمانی بودیم انتظ��ارات روی تیم زیاد بود و همین 

شرایط را س��خت کرد و نتوانستیم جز ۴ تیم مرحله 
نهایی باش��یم. وی درباره شیوه برگزاری مسابقات نیز 
ادام��ه داد: به خاطر کرونا رقابت ها در دو گروه برگزار 
شد در حالی که همیشه در یک گروه بود و در نهایت 
۴ تیم در پلی آف حاضر می ش��دند. سال گذشته تیم 
مس برای قهرمانی ۲۸ بازی را پش��ت س��ر گذاشت و 
توانست عنوان قهرمانی را بدست آورد اما امسال شرایط 
متفاوت است. سرمربی تیم فوتسال مس اظهار داشت: 
در هر دو گروه، تیم هایی حضور داش��تند که شایسته 
حضور در لیگ برت��ر نبودند. زمانی که آنها ۲۰ گل و 
ی��ا ۱۸ گل دریافت می کنند به خوب��ی نمایانگر همه 
چیز است. ش��اید بهتر بود رقابت ها با حضور ۱۰ تیم 
در یک گروه به صورت رفت و برگش��ت انجام می شد 
تا حق تیمی ضایع نمی گردید و عیار تیم ها مش��خص 
می ش��د. اما به هر حال به خاطر کرونا این اتفاقات رخ 
داد. اتفاق بد دیگر این بود که برخی از تیم ها به دلیل 
انصراف حریفانشان ۹ امتیاز به آسانی دریافت کردند 
و این بی عدالتی بود. نمی خواهم ناکامی مان را توجیه 

کنم اما به هر حال چنین اتفاقاتی رخ داد.

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال می گوید 
تی�م حقوقی فدراسیون تمام تلاش خود را برای 
گرفت�ن میزبان�ی از بحرین انجام م�ی دهد و به 

دنبال احقاق حق ایران در این مسابقات است.
میرش��اد ماجدی درب��اره آخرین تح��ولات فوتبال 
کش��ور گفت: دکترعزیزی خادم، رئیس فدراس��یون  
تم��ام اولویت خود را برای حض��ور پرقدرت تیم ملی 
در مسابقات مقدماتی جام جهانی قطر گذاشته است. 
برهمین اساس اعضای هیات رئیسه نیز همین دغدغه 
را دارند و ت��لاش می کنند، تجهیزات و امکانات لازم  
در این مسیر را برای تیم ملی فراهم کنند تا تیم ملی 
در رقابته��ای مقدماتی جام جهانی با بهترین کیفیت 

حضور داشته باشد.
ماج��دی در ادامه درباره اقدامات انجام ش��ده برای 
کس��ب میزبانی مقدماتی جام جهان��ی در اعتراض به 
سیاست های کنفدراس��یون فوتبال آسیا عنوان کرد:  
تی��م حقوقی فدراس��یون تمام تلاش خ��ود را در این 
زمینه انجام می دهد و به دنبال احقاق حق ایران برای 
کسب میزبانی در این مس��ابقات است. اگر این اتفاق 

هم رخ ندهد، بدون شک تیم ملی فوتبال کشورمان در 
هر کشوری که مسابقات را برگزار کند، بهترین نتیجه 
را خواهد گرفت. اعضای هیات رئیس��ه فدراس��یون با 
یکدیگر همدل و همقسم شده اند که برای درخشش 
تیم مل��ی در این رقابتها همه تلاش خ��ود را در این 

زمینه انجام دهند.
رئی��س کمیت��ه جوان��ان اضافه کرد: در نخس��تین 
جلس��ه ای که در هیات رئیس��ه برگزار شد، مقرر شد 
کارگروهی تش��کیل ش��ود تا نس��بت به بررسی یک 
موسس��ه با ساختار حقوقی مش��خص با سازوکارهای 
قانونی برای چگونگی برگزاری مسابقات تصمیم گیری 
و روش های اجرای��ی آن را مدیریت کند که در حال 
حاضر این کارگروه در مرحله تحقیق اس��ت تا  نقاط 

ضعف و قوت آن مشخص شود.
عضو هیات رئیس��ه فدراسیون درباره مسابقات تیم 
ملی زیر ۲۳ س��ال آس��یا گفت: این مسابقات در آبان 
۱۴۰۰ ماه س��ال ج��اری در گروههای مختلف برگزار 
خواهد ش��د. کنفدراسیون آس��یا اعلام کرده  محل و 
ش��رایط برگزاری بازی ه��ای مقدمات��ی را بعدا ابلاغ 
می کند. فدراس��یون فوتبال هم درخواس��ت میزبانی 
مرحله مقدماتی را ارائه داده است. وی در ادامه اضافه 
کرد: این رقابتها در ۱۱ گروه )۶ گروه در مناطق غرب 
و مرکز و جنوب - ۵ گروه از ش��رق و منطقه آ. س��ه. 
آن( برگزار می شود. ۱۱ تیم صدرنشین به علاوه چهار 
تیم برتر رده دوم در کنار میزبان، تش��کیل دهنده ۱۶ 
تی��م مرحله نهایی خواهند بود. همچنین  مس��ابقات 
قهرمانی فوتبال زیر ۲۳ سال آسیا در ماه جولای سال 

۲۰۲۲ در ازبکستان برگزار می شود.

سرمربی تیم فوتسال مس رفسنجان:

شرایط امسال لیگ فوتسال بانوان متفاوت بود
میرشاد ماجدی عنوان کرد

»صعود« تیم ملی اولویت فدراسیون است 

داور بین الملل�ی وزنه برداری ای�ران با اشاره ب�ه اینکه تاکنون 
کسی برای تغییر رای بر من تاثی�ر نگذاشته گفت: داوران ایرانی 
در این رشته از نخبه ه�ای دنیا به شمار خواهند رفت و در جهان 

شناخته  شده هستند.
مس��ابقات وزنه برداری قهرمانی ۲۰۲۱ آسیا در شهر تاشکند ازبکستان 
در حال برگزاری اس��ت و ورزشکاران ایرانی در رقابت با حریفان به دنبال 
مدال و افزایش میزان امتیاز خود هس��تند. در کنار این ورزشکاران شمار 
دیگری از مسوولان این رشته در کمیته های فنی، پزشکی و هیات داوران 
فعالی��ت دارند. علیرضا ذیفهم داور بین الملل��ی وزنه برداری ایران یکی از 
افرادی اس��ت که حضور فعالی در عرصه مسابقات دارد و در چند مسابقه 

به  عنوان داور نخست در جایگاه قضاوت نشست.
وی ب��ا اهمیت حضور داوران ایرانی در رقابت های بزرگ، گفت: فعالان 
عرصه داوری در رشته وزنه برداران داوران ایرانی را به خوبی می شناسند و 

از آنان به عنوان نخبه یاد می کنند.
از سطح سه داوری به مسابقات جهانی رسیدم

من کارم را با س��طح س��ه داوری در ایران ش��روع کردم و با توجه به 
دوره های آموزشی و کلاس هایی که گذراندم توانستم به سطح یک جهانی 
برس��م س��طحی که موجب ش��د تا من به عنوان قاضی در تورنمنت های 
بزرگ جهانی و قاره ای فعالیت داش��ته باش��م. البته تنها من نیستم بلکه 
داوران زیادی از ایران در س��طح جهان فعالیت دارند. حضور در مسابقات 

جهانی و المپیک نباید تنها به وزنه زدن خلاصه ش��ود بلکه لازم است تا 
در بخش های دیگ��ر مانند بخش اجرای��ی، داوری و کمیته های مختلف 

ایران نماینده داشته باشد.
داوران ایرانی نخبه جهانی هستند

س��ابقه داوری در مس��ابقات بزرگ وزنه برداری تنها به چند سال اخیر 
ختم نمی ش��ود بلکه از گذش��ته ما داوران بزرگی در رقابت های جهانی، 
آس��یایی و المپیک داش��تیم. داوران ایرانی در س��طح جهان ناش��ناخته 
نیستند بلکه از آنان به عنوان نخبه در رشته قضاوت مسابقات یاد می شود. 

اکنون نیز ما برای قضاوت در المپیک نماینده داریم.
رزومه برای قضاوت در المپیک مهم است

قرار گرفتن در لیس��ت داوران المپیکی سخت است و کمیته مسابقات 
عملکرد سه س��اله داوران را بررس��ی می کن��د و در نهایت تصمیم خواهد 
گرف��ت. یکی داوری که المپیک به عنوان بالاترین س��طح ورزش قضاوت 

خواهد کرد باید رزومه و سابقه قوی داشته باشد.
قوانین داوری به روز است

نزدیک به چهار دهه در س��طوح مختلف داوری فعالیت داشتم و تجربه 
به من نش��ان داده که نمی شود تنها بر روی برخی از پیش زمینه ها تأکید 
ک��رد. لازمه علم داوری به روز بودن اس��ت و قوانی��ن آن همواره در حال 
تغییر هست. باید با علم روز هماهنگ بود و این موجب خواهد شد تا در 

تورنمنت های بزرگ دچار مشکل نشویم.
بازبینی فیلم ضریب اشتباهات را کم کرد

از چند سال گذشته مصوب شد در صورت اختلاف داوران یا درخواست 
مربی فیلم وزنه  زدن ورزشکاران بازبینی شود. البته این بازبینی تنها برای 
چراغ قرمز نیست بلکه برای چراغ های سفید نیز انجام خواهد شد. هشت 

داور بر وزنه زدن نظارت دارند و احتمال اشتباه کم است.
نفوذ در داوری انجام نمی شود

در چند دهه که من در کار داوری بودم سفارش یا نفوذی انجام نشده 
و من ندیدم. داوران وجدان کاری دارند. ش��اید حرکتی خطا داده ش��ود 
اما این کار عمدی نیست و سهوی است. البته با بازبینی فیلم این میزان 

اشتباهات به حداقل رسیده است.

داور بین المللی وزنه برداری ایران: 

تاکنون کسی برای تغییر رای بر من تاثیر نگذاشته است

دبی�ر فدراس�یون بوک�س، گف�ت: وقتی در 
مسابقات جهانی جوانان و قبل از آن در جهانی 
بزرگسالان تا یک قدمی کسب مدال می رویم، 
نش�ان از پیش�رفت و مس�یر صحیح بوکس�ور 

کشورمان دارد.
»حمیدرضا قبای��ی زاده« در خصوص عملکرد تیم 
جوانان ایران در مس��ابقات جهانی لهس��تان، اظهار 
داش��ت: عملکرد بوکس��ورها از نظر کمیت و کیفیت 
خوب بود. ب��ا وجود اینکه بهترین های جهان در رده 
سنی جوانان در این رویداد حضور داشتند، نفرات ما 

مبارزات خوبی را در رینگ به نمایش گذاشتند.
وی اف��زود: حت��ی آنهای��ی که دور اول شکس��ت 
خوردند، مبارزات جانانه ای ارائه کردند. شانس کسب 
2 مدال داش��تیم که بدشانسی، تصمیمات داور و کم 
تجربه بودن نفرات مان مانع از این شد تا برای اولین 

مرتبه به مدال جهانی برسیم.
دبی��ر فدراس��یون بوکس، اظهار داش��ت: اینکه در 

مس��ابقات جهانی جوان��ان و قب��ل از آن در جهانی 
بزرگسالان تا یک قدمی کسب مدال پیش می رویم، 
نش��ان از توان خ��وب کادر فن��ی و تلاش های موثر 
فدراس��یون دارد. وی در پاسخ به این سوال که بنظر 
می رس��د هنوز مش��کل اصلی بوکس ای��ران کمبود 
رویدادهای تدارکاتی بین المللی اس��ت، عنوان کرد: 
بله این مساله را قبول دارم و در سالیان اخیر تمامی 

قهرمان��ان و مربیان ب��زرگ ما، کمب��ود رویدادهای 
تدارکات��ی را احس��اس کرده ان��د. قبای��ی زاده گفت: 
می توانس��تیم س��ال ها قبل از س��وی بزرگان بوکس 
کش��ورمان به م��دال المپیک و جهانی برس��یم، اما 
کمب��ود رویدادهای تدارکات��ی بین المللی در نهایت 
تاثی��ر منفی خود را در مس��ابقات مهم نش��ان داد. 
باب��ک مقیمی، مرتضی س��پهوند، احس��ان روزبهانی 
و چند بوکس��ور دیگر حقش��ان بود که سال ها قبل 
ب��ه مدال المپیک و جهان برس��ند. وی گفت: با این 
حال اردوهای داخلی خوبی برای تیم جوانان برگزار 
کردی��م و از عملک��رد این تیم راضی هس��تیم. کادر 
فنی شبانه روز تلاش کرد و این مربیان در سال های 
اخی��ر توان خ��ود را ثابت کرده اند. دبیر فدراس��یون 
بوکس، توضیح داد: یکی دیگر از مشکلات ما، برگزار 
نش��دن مسابقات قهرمانی جوانان کشور در سال ۹۹ 
بود که دس��ت مربیان را برای انتخاب نفرات بس��ت. 
هرچند همین بوکس��ورهای اعزامی نیز بسیار خوب 

بودند اما برگزار نشدن مسابقات کشوری، اجازه نداد 
تا تمامی اس��تعدادها دیده ش��وند. وی گفت: باید به 
این مس��اله واقف باشیم وقتی در هر 2 رده جوانان و 
بزرگس��الان تا یک قدمی مدال پیش می رویم، نشان 
از ای��ن دارد که روند بوکس رو به پیش��رفت اس��ت. 
هرچند کمبودهایی داریم اما برنامه ها به خوبی پیش 
م��ی رود و با حمای��ت بزرگان این رش��ته و همدلی، 
حتم��ا بوکس ایران ب��ه حقش می رس��د. قبایی زاده 
س��پس در خصوص شرایط تیم ملی بزرگسالان نیز، 
گفت: این تیم تمریناتش را به صورت منظم پیگیری 
می کند و اواس��ط اردیبهش��ت راهی تاشکند خواهد 
شد تا اردویی ۱۰ روزه را با تیم ملی ازبکستان برگزار 
کند که قطعا یکی از بهترین اردوهای سال های اخیر 
اس��ت. وی افزود: س��پس تیم راهی هند می شود که 
قطعا با هدایت کادر فنی توانمند خود به نتایج خوبی 
می رسد. در نهایت هدف همه جامعه بوکس، عملکرد 

خوب در المپیک توکیو است.

دبیر فدراسیون بوکس:

 رسیدن به یک  قدمی مدال جهانی نشان از پیشرفت بوکس دارد

 اتفاقات بازی الدحیل باید فراموش شود
همدانی:


